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Abstract (en)
To simplify the design of the data input of a remote control (21) or of a programming unit (1) of a hearing aid (5) with respect to the switching,
adjusting and/or control elements, the use of one or more pressure and/or pressure and position sensors (10) in a film design is proposed which
respond with a variable resistance, consisting of polymer layers laminated together, one layer (8) being coated with interleaved electrodes with a
layer (9) of semiconductor material, the matrix array (7) forming the sensors being arranged in the form of an input tablet (6) in the housing of the
remote control or of the programming unit. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur vereinfachten Ausbildung der Dateneingabe einer Fernbedienung (21) oder einer Programmiereinheit (1) eines Hörhilfegerätes (5) bezüglich
der Schalt-, Stell- und/oder Regelelemente wird die Verwendung eines oder mehrerer Druck- und/oder Druck- und Positionssensoren (10) in Film-
Auslegung vorgeschlagen, die mit variablem Widerstand reagieren, bestehend aus zusammenlaminierten Polymerlagen, wobei eine Lage (8) mit
interdigitierenden Elektroden mit einer Lage (9) aus Halbleitermaterial beschichtet ist, wobei das die Sensoren bildende Matrixfeld (7) in Form eines
Eingabetableaus (6) im Gehäuse der Fernbedienung bzw. der Programmiereinheit angeordnet ist. <IMAGE>
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